

Post-Surgical Wounds



What is a post-surgical wound?

Post-surgical wound is a wound that has been closed up by the doctor after surgery, using stitches, stapler or glue. The type of closing method depends on the nature of the surgical procedure.

Most stitches and staples need to be removed. Depending on the location, they may be kept in place from 5 days up to 14 days. Your doctor will advise you on the date for removal of the stitches or staples.

Post-surgical wound treatment

Closed surgical wounds should be left undisturbed as much as possible to allow healing to take place.

Post-surgical wound care

1. Keep wound protected with dressing until complete healing has taken place and stitches/clips/staples are removed.
2. If wound is left open, keep incision site clean and dry.
3. If the wound is over the peri-anal or perineal area (around the anus or genitals), flush wound and surrounding area with copious amount of water after bowel movements or urinating. Pat the area dry and protect wound according to instructions given by your doctor.
4. Seek medical consultation as soon as possible when there are signs of infection, breakdown of wound or residual stitch material after stitch removal.

缝合伤口



什么是缝合伤口?

缝合手术伤口是指手术时由医生用缝线，钢钉或胶水和起来的伤口。缝合的种类因外科手术的性质而有所不同。

大部分的缝线和钢钉是需要拆除的。根据伤口的部位, 可能需要5-14天后才能拆除。您的医生将告诉您拆除缝线或钢钉的日期。

缝合伤口的治疗

尽可能不要碰触或打扰伤口，以便愈合。

缝合伤口的护理

1. 用敷料盖住伤口，直到伤口愈合，缝线和钢钉被拆除。
2. 如果是敞开的伤口，尽量保持伤口清洁干燥。
3. 如果伤口是在肛门周围或会阴部，在大小便后用大量的水冲洗伤口，轻轻抹干，根据医生的指示照顾伤口。
4. 当伤口发炎或有缝线残留，尽快寻求医生诊治。

Luka Selepas Pembedahan



Apakah Luka selepas pembedahan?

Luka selepas pembedahan adalah luka yang telah ditutup oleh doktor setelah pembedahan, menggunakan jahitan, stapler, atau pelekat. Pilihan penutupan bergantung kepada cara pembedahan.

Kebanyakan jahitan dan stapler harus dikeluarkan. Bergantung pada tempat pembedahan ia boleh dibiarkan dari 5 hari sehingga 14 hari. Doktor anda akan menasihati tarikh pembukaan jahitan atau stapler.

Rawatan Luka Selepas Pembedahan

Luka selepas pembedahan seharusnya jangan diusik bagi membolehkan penyembuhan mengambil alih.

Penjagaan Luka Selepas Pembedahan

1. Sebaik-baiknya luka itu dilindungi dengan pembalut luka sehingga penyembuhan mengambil alih dan setelah jahitan/stapler/ dikeluarkan.
2. Jika luka selepas pembedahan dibiarkan terbuka, anda harus pastikan lukanya bersih dan kering.
3. Jika luka di bahagian kelengkang atau perineal (dubur atau kemaluan) anda perlu membersihkan di sekelilingnya dengan air sesudah membuang air besar atau air kecil. Selepas itu, keringkan sekelilingnya dan lindungi luka mengikut arahan dari doctor.
4. Dapatkan nasihat doktor dengan segera jika ada tanda-tanda jangkitan kuman, luka atau sisa jahitan tertinggal selepas pembukaan jahitan.